

Press Release

Parliamentary Assembly – Communication Division

Ref: 659b10

Tel. +33 (0)3 88 41 31 93

Fax +33 (0)3 90 21 41 34

Internet: <http://assembly.coe.int>

e-mail: pace.com@coe.int



47 member States

Albania
Andorra
Armenia
Austria
Azerbaijan
Belgium
Bosnia and Herzegovina
Bulgaria
Croatia
Cyprus
Czech Republic
Denmark
Estonia
Finland
France
Georgia
Germany
Greece
Hungary
Iceland
Ireland
Italy
Latvia
Liechtenstein
Lithuania
Luxembourg
Malta
Moldova
Monaco
Montenegro
Netherlands
Norway
Poland
Portugal
Romania
Russia
San Marino
Serbia
Slovakia
Slovenia
Spain
Sweden
Switzerland
"The former Yugoslav
Republic of
Macedonia"
Turkey
Ukraine
United Kingdom

PACE President makes official visit to Ukraine

Strasbourg, 15.09.2010 – Mevlüt Çavuşoğlu, President of the Parliamentary Assembly of the Council of Europe (PACE), is to make an official visit to Ukraine from 20 to 22 September 2010.

In Kyiv on Monday 20 and Tuesday 21, he is due to meet President Viktor Yanukovich, the Speaker of the Verkhovna Rada Volodymyr Lytvyn, Prime Minister Mykola Azarov, Foreign Minister Kostyantyn Gryshchenko and the leadership of coalition and opposition factions, as well as NGO representatives.

In Odessa on Wednesday 22, Mr Çavuşoğlu is due to attend a conference with teachers and students of the Odessa National Law Academy and meet representatives of the local and regional authorities.

A [report](#) on "The functioning of democratic institutions in Ukraine" is due to be debated by the Assembly on Tuesday 5 October during its forthcoming plenary session in Strasbourg.

The President will give a press conference at 11 a.m. on Tuesday 21 September at Ukrinform, Khmelnytsky Street, Kyiv.

Le Président de l'APCE se rend en visite officielle en Ukraine

Strasbourg, 15.09.2010 – Mevlüt Çavuşoğlu, Président de l'Assemblée parlementaire du Conseil de l'Europe (APCE), doit se rendre en visite officielle en Ukraine du 20 au 22 septembre 2010.

Les lundi 20 et mardi 21, à Kiev, il doit rencontrer le Président Viktor Yanoukovitch, le Président de la Verkhovna Rada Vladimir Lytvyn, le Premier Ministre Mykola Azarov, le ministre des Affaires étrangères Kostyantyn Hrychtchenko et les dirigeants des factions de coalition et partis d'opposition, ainsi que des représentants des ONG.

Le mercredi 22, à Odessa, M. Çavuşoğlu doit assister à une conférence avec des enseignants et des étudiants de l'Académie nationale de Droit d'Odessa et rencontrer des représentants des autorités locales et régionales.

Un [rapport](#) sur "Le fonctionnement des institutions démocratiques en Ukraine" devrait être débattu à l'Assemblée le mardi 5 octobre, lors de sa prochaine session plénière à Strasbourg.

Le Président donnera une conférence de presse à 11 h 00 le mardi 21 septembre à Ukrinform, Khmelnytsky Street, Kiev.